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Beantwoording van de vragen 
 
 1. Heeft het onderzoek naar de toedracht van de branden al resultaat opgeleverd? Gaat het hier om losse 
incidenten of is er een relatie tussen de branden?  
 
In zijn algemeenheid kan gesteld worden dat er bij autobranden diverse mogelijke oorzaken aan te wijzen zijn. Een paar 
van de voornaamste zijn spontane ontbranding (slecht onderhoud, oververhitting, ongeluk), vandalisme, 
verzekeringsfraude en criminele ruzies.  
 
Op dit moment wordt door de politie onderzoek gedaan naar verschillende autobranden in Woerden en de vraag of, en zo 
ja welke relatie er tussen de branden bestaat. Aangezien het onderzoek nog gaande is kan daar nu geen uitspraak over 
gedaan worden.  
 
2. Welke inzet is de laatste jaren door politie en gemeente gepleegd om dit tegen te gaan?  
 
Conform het uitvoeringsplan Integrale veiligheid 2021-2022 worden autobranden in beginsel het eerstvolgende 
veiligheidsoverleg besproken, tenzij eerder overleg gewenst is. In samenspraak met de politie wordt bekeken welke acties 
passend zijn. Vaak is het eigen proces van de politie in eerste aanleg voldoende, en ondersteunt de gemeente hierbij 
door relevante informatie vanuit het eigen netwerk (o.a. Impact Nederland, Buurtwerk en de boa’s) te verstrekken en 
eventuele onrust te de-escaleren.  
 
Inzet vanuit de politie bestaat uit een plan van aanpak, opgesteld voor branden waarbij opzet een mogelijkheid is. Dit plan 
omvat een scala aan instrumenten die ingezet kunnen worden al gelang de situatie daarom vraagt. Hierbij moet gedacht 
worden aan buurt- en passantenonderzoek, onderzoek van mogelijke camerabeelden, het bevragen en analyseren van 
informatie uit de systemen, forensisch onderzoek en analyse aan de hand van onder andere tijdstippen, locaties en 
werkwijzen. Door de recherche wordt onderzoek gedaan en er wordt extra geïnvesteerd vanuit expertises als jeugd en 
wijkagenten.  
 
 
3. Is de burgemeester van mening dat de gepleegde inzet nog kan worden uitgebreid met meer maatregelen. Zo 
ja, hoe? Of is er bereidheid om hier verder onderzoek naar te doen?  
 
Autobranden zijn als prioriteit meegenomen in het Integraal Veiligheidsplan (IVP). De gemeente heeft nauw contact met 
de politie wanneer en zodra er sprake van is, ook wanneer het een ongeluk blijkt. De gepleegde inzet wordt afgestemd op 
wat passend is bij de situatie. Belangrijk hierbij is om niet enkel te kijken naar het aantal auto’s dat door brand verloren is 

Myrte van de Klundert


Myrte van de Klundert
RAADSINFORMATIEBRIEF



gegaan, maar ook de toedracht. Zo heeft het er alle schijn van dat vier van de vijf auto’s aan de Hobbemastraat 
slachtoffer zijn geworden van overspringend vuur.  
 
Hangende het onderzoek van de politie is het te vroeg om te oordelen of aanvullende inzet nodig is, anders dan genoemd 
bij antwoord 2. Vooralsnog is daar geen aanleiding toe geweest. Mocht dit wel wenselijk blijken, zal gekeken worden waar 
de situatie om vraagt.  
  
 
   
 
Bijlagen 
1. Ingekomen vragen, D/21/006919  
  



 
_Onderwerp_ 

Bezorgdheid over nieuwe serie autobranden 
 _EindeOnderwerp_  _Naam aanvrager(s)_  

Rumo van Aalst 
 _EindeNaam aanvrager(s)_ _Fractie(s)_  

CDA 
 _EindeFractie(s)_ _GesteldeVragen_  

In september 2018 is op voorspraak van het CDA Woerden de bestrijding van autobranden als 
prioriteit in het Integraal veiligheidsplan 2019 - 2022 opgenomen. Dat na een reeks autobranden die 
onze gemeente teisterden. 
 
Vandaag 16 januari maakte het AD melding van maar liefst vijf autobranden in één nacht in de 
Hobbemastraat. Daarmee staat de teller autobranden in Woerden in zeer korte tijd op of tegen de 
10. Het CDA Woerden maakt zich hier zorgen over. Onze inwoners hebben al genoeg zorgen en angst 
door de Coronapandemie. Dat gevoel moet niet worden versterkt door een nieuwe serie 
autobranden.  
 
Dat brengt ons tot de volgende vragen. 
 
1. Heeft het onderzoek naar de toedracht van de branden al resultaat opgeleverd? Gaat het hier om 
losse incidenten of is er een relatie tussen de branden?  
2. Welke inzet is de laatste jaren door politie en gemeente gepleegd om dit tegen te gaan?  
3. Is de burgemeester van mening dat de gepleegde inzet nog kan worden uitgebreid met meer 
maatregelen. Zo ja, hoe? Of is er bereidheid om hier verder onderzoek naar te doen? 

 _EindeGesteldeVragen_  
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